
Referat frå møtet 8. mai kl. 09.00 – 10.15 
Kommunar som deltok:  
Bente Kopperdal Hervik, Alver, Asbjorn Toft, Austrheim, Øyvind.Tolleshaug, Fedje, Jon Nedkvitne, Ragna 
Helene Soldal og Reidun Braut Kjosås, Kvam, Ellen Tveit og Marit Liknes, Sveio, Tom Leonsen, 
Bjørnafjorden, Torstein Mehus, Vaksdal, John Nordseth Nesse og Elisabeth Holme Grønnevik, Bømlo, 
Roald Kvingedal, Frank Kvinge og Anne Kristin Rafoss, Masfjorden. 
Ikkje med: Øygarden, Samnanger 
Frå fylkeskommunen: Atle Skrede, Geir Afdal, Birthe Johanne Fredheim Finstad, Silje Engeland, Britt 
Karen Spjeld, Hanne Espe 
 
 
Informasjonsarbeid 
v/ Birthe og Silje, Vlfk 
Koordinering av sporing av løypene 
GPS-registrering. Det vil kome meir informasjon om dette. 
Skilting til løypene 
Kan ein legge inn fleire alternativ til utgangspunkt? 
 Viktig å ha grunneigaravtale. 
 Sikre trygg ferdsel 
 Avklaring med parkering 
 Kan vere fornuftig med fleire utgangspunkt 
 
Framdriftsplan 
v/ Atle Skrede, Vlfk 
Litt etter skjema grunna korona m.m. 
Informerte om at vinnar av leverandørkonkurranse er Stad Kystbygg.  
 
Tomt og plassering 
v/ Ole Kristian Kråkmo frå Rojo arkitektar 
Val av tomt og sikring av underlag. 
Døme på val av tomt. 
Presisering av gode val og tilnerming til terreng.  
Utfordrande plassering kan føre til mykje ekstra arbeid for kommunane. 
Pdf-ane vert sendt ut på nytt. 
 
Runde rundt i kommunane, situasjonsrapport 
Ulike utfordringar 
Atle presenterte framdriftsplanen som leverandør har skissert. Delt inn i grupper der det går fram tid for 
montering. Tomtene må vere klar til denne tida. 
 
Sjekkliste 
No er det på tide å sjå på detaljane. 
T.d. kva kai som skal nyttast m.m. 
 
Kontrakt og betalingsplan 
Standardkontrakt blir sendt ut komande tysdag. 
Frist er 27. september, men det vert oppmoda om å signere slik at leverandør kan følgje oppsett 
framdriftsplan. 
 
Det kjem eit eige skype-møte på spelemiddelsøknad. 
 
 
 
 
 
 


